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        Kołobrzeg, dnia 9 września 2020 r. 

BRM.0002.27.2020.K 

Protokół Nr 27/2020 

 

z XXVII sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Wiceprzewodniczącego Rady 

Miasta w dniu 9 września 2020 r. o godz.9:00.  

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. 

W związku z nieobecnością Przewodniczącego Rady, sesja została zwołana przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Artura Dąbkowskiego, na podstawie  

art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2020 r.  

poz. 713), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg (Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2013 r. poz. 

3244 z późn. zm.) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 

374 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu podpisanym przez Wiceprzewodniczącego Rady 

zostali poinformowani o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak również o tym, że obrady będą 

transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta w pokoju  

nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane 

stanowisko komputerowe z możliwością zdalnego uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Wiceprzewodniczącego Rady: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) poboru opłaty targowej w drodze inkasa, 

2) nadania nazwy Rondo im. Stefana Lipickiego, 

3) nadania nazwy – ulica Księżyca – drodze wewnętrznej w Kołobrzegu, 

4) zgody na udzielenie bonifikaty od opłat z tytułu oddania nieruchomości  

w trwały zarząd na rzecz Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu, 

5) określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na przedsięwzięcia inwestycyjne w zakresie wymiany źródeł 

ogrzewania służące ochronie powietrza, 

6) określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na przedsięwzięcia związane z usuwaniem wyrobów zawierających 

azbest pochodzących z budynków mieszkalnych i gospodarczych 

zlokalizowanych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, 

7) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

8) zmieniająca uchwałę Nr IX/108/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 30 maja 

2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
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prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia granic ich 

obwodów od 1 września 2019 r. 

9) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniu chronionym prowadzonym przez Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Kołobrzegu, 

10) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w Schronisku dla Osób Bezdomnych prowadzonym przez Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Kołobrzegu, 

11) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania, 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne 

Zdroje”- jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

13) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 2 

„Śródmiejskie”- jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 3 „Zamoście”- 

jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

15) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 4 „Radzikowo”- 

jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

16) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 5 „Lęborskie”- 

jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

17) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 6 „Zachodnie”- 

jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

18) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 7 „Ogrody”- 

jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

19) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 8 

„Rzemieślnicze”- jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

20) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 9 „Podczele”-  

jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

21) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy  

ul. Grzybowską, torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Trzebiatów  

a zachodnio-południową granicą administracyjną miasta, 

22) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy 

ulicami Wł. Łokietka i Koszalińską a wschodnią granicą administracyjną 

miasta. 

4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XXVII sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbyły się w trybie 
zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
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Protokół Nr 24/2020 z XXIV sesji, która odbyła się w dniu 8 czerwca 2020 r., Protokół  

Nr 25/2020 z XXV sesji, która odbyła się w dniu 6 lipca 2020 r. i Protokół Nr 26/2020 z XXVI 

sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 28 lipca 2020 r., były wyłożone do publicznego 

wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do ww protokołów. 

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący Rady powitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych  

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych  

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Panią Ewę Pawłowską – Sekretarz Miasta 

 Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczyło 20 radnych.  Radna 
nieobecna usprawiedliwiona Izabela Zielińska. Jest to wymagane quorum, by obrady były 
ważne.  
 
Radni uczestniczący w zdalnych obradach: 
1. BARWINEK Kamil 

2. BEJNAROWICZ Maciej 

3. BIEŃKOWSKI Bartosz 

4. BŁASZCZYK Bogdan 

5. BRĄCZYK Renata 

6. DĄBKOWSKI Artur 

7. GROTTO Małgorzata 

8. HOK Adam 

9. KALINOWSKI Jacek 

10.KIEŁKOWSKI Przemysław 

11. LEWANDOWSKI Piotr 

12. PARUS Wiesław 

13. PLEWKO Krzysztof 

14. RZEPKA Piotr 

15. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 

16. TRAFAS Agnieszka 

17. WILK Danuta 

18. WOŹNIAK Jacek 

19. ZAWADZKI Dariusz 

20. ZIĘBA Łukasz 

Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XXVII sesji.   
 
Przewodniczący otworzył dyskusję nad porządkiem obrad, w której głos zabierali: 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył na piśmie wniosek 
formalny o zmianę porządku obrad sesji polegający na wprowadzeniu do porządku obrad 
punktu o treści: 
„Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej w zakresie 
procedury przetargowej i dzierżaw Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu  



4 
 

w 2019 roku i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli 
problemowej w zakresie procedury przetargowej i dzierżaw Miejskiego Ośrodka Sportu  
i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 roku.” 
Pan radny zaproponował, aby ten punkt ująć w porządku obrad, jako punkt 3a. 
 
Przewodniczący przypomniał Radnym, że do zmiany porządku obrad wymagana jest 
bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady, czyli 11 głosów za. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Pana 
radnego Macieja Bejnarowicza w imieniu Komisji Rewizyjnej: 
 
Głosowanie w sprawie: wniosku formalnego o zmianę porządku obrad zgłoszonego przez 
Pana radnego Macieja Bejnarowicza w imieniu Komisji Rewizyjnej - wprowadzenie do 
porządku obrad punktu o treści: Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli 
problemowej w zakresie procedury przetargowej i dzierżaw Miejskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 roku i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków 
Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej w zakresie procedury przetargowej i dzierżaw 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 roku. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wiesław Parus 
 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Zielińska 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad punktu 3a  
o treści: 
 „3a. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej  
w zakresie procedury przetargowej i dzierżaw Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  
w Kołobrzegu w 2019 roku i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji 
Rewizyjnej z kontroli problemowej w zakresie procedury przetargowej i dzierżaw 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 roku.” 
 

Porządek obrad sesji po zmianach przyjętych przez Radę na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) poboru opłaty targowej w drodze inkasa, 

2) nadania nazwy Rondo im. Stefana Lipickiego, 

3) nadania nazwy – ulica Księżyca – drodze wewnętrznej w Kołobrzegu, 
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4) zgody na udzielenie bonifikaty od opłat z tytułu oddania nieruchomości  

w trwały zarząd na rzecz Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu, 

5) określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na przedsięwzięcia inwestycyjne w zakresie wymiany źródeł 

ogrzewania służące ochronie powietrza, 

6) określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na przedsięwzięcia związane z usuwaniem wyrobów zawierających 

azbest pochodzących z budynków mieszkalnych i gospodarczych 

zlokalizowanych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, 

7) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

8) zmieniająca uchwałę Nr IX/108/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 30 maja 

2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia granic ich 

obwodów od 1 września 2019 r. 

9) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniu chronionym prowadzonym przez Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Kołobrzegu, 

10) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w Schronisku dla Osób Bezdomnych prowadzonym przez Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Kołobrzegu, 

11) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania, 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne 

Zdroje”- jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

13) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 2 

„Śródmiejskie”- jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 3 „Zamoście”- 

jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

15) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 4 „Radzikowo”- 

jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

16) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 5 „Lęborskie”- 

jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

17) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 6 „Zachodnie”- 

jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

18) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 7 „Ogrody”- 

jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

19) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 8 

„Rzemieślnicze”- jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

20) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 9 „Podczele”- 

jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg, 

21) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy  

ul. Grzybowską, torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Trzebiatów  

a zachodnio – południową granicą administracyjną miasta, 
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22) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy 

ulicami Wł. Łokietka i Koszalińską a wschodnią granicą administracyjną 

miasta. 

    3a.   Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej w zakresie 
            procedury przetargowej i dzierżaw Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  
            w Kołobrzegu w 2019 roku i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji 
            Rewizyjnej z kontroli problemowej w zakresie procedury przetargowej i dzierżaw  
            Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 roku.” 

4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał 

oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją stanowią 

załącznik do protokołu. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ewa Pełechata - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja została nagrana i utrwalona 
za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty targowej w drodze 

inkasa: 

Pani Anna Mieczkowską - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  
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Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski – Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub w głosowaniu poprze projekt 

uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVII/377/20 
w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa. 
 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo im. Stefana 

Lipickiego 

Pani Anna Mieczkowską - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Komisja Prawa. Opinię przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Komisji. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub w pełni popiera projekt uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub w trakcie dyskusji uznał, że 

należy poprzeć projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Mieszkaniec Kołobrzegu, który zabrał głos na prośbę Stowarzyszenia Klub Pioniera 
miasta Kołobrzeg, które wystąpiło do Pani Prezydent Miasta z wnioskiem  
o uhonorowanie pierwszego powojennego Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja została nagrana i utrwalona 
za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nadania nazwy 

Rondo im. Stefana Lipickiego: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVII/378/20  

w sprawie nadania nazwy Rondo im. Stefana Lipickiego. 

 

Po tym głosowaniu Przewodniczący udzielił głosu Przewodniczącej Klubu Pioniera 

Kołobrzeg, która podziękowała Radzie za podjętą uchwałę. 

 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy – ulica Księżyca – 

drodze wewnętrznej w Kołobrzegu 

Pani Anna Mieczkowską - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 
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Komisja Prawa. Opinię przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Komisji. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub w pełni popiera projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nadania nazwy – ulica Księżyca – drodze 

wewnętrznej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVII/379/20 

w sprawie nadania nazwy – ulica Księżyca – drodze wewnętrznej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od 

opłat z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd na rzecz Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanową załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały i go 

poprze. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat z tytułu 

oddania nieruchomości w trwały zarząd na rzecz Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Małgorzata Grotto, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVII/380/20  

w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat z tytułu oddania nieruchomości  

w trwały zarząd na rzecz Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na przedsięwzięcia inwestycyjne  

w zakresie wymiany źródeł ogrzewania służące ochronie powietrza 
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Przed przedstawieniem projektu uchwały, Przewodniczący udzielił głosu Panu radnemu 

Bogdanowi Błaszczykowi, który w imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” oraz Klubu 

Radnych „Kołobrzescy Razem” zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad 

polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

apelu przez Radę Miasta Kołobrzeg w sprawie rozwiązań komunikacyjnych dla zadania 

„Budowa drogi krajowej nr 11 na odcinku od ronda "Janiska" do węzła "Kołobrzeg Wschód" 

w ramach zadania: ”Budowa drogi S6 Szczecin - Koszalin wraz z obwodnicą Koszalina 

i Sianowa (S6/S11)”. 

 

Przewodniczący poinformował, że wniosek o zmianę podda pod glosowanie po zakończeniu 

procedowania nad projektem uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na przedsięwzięcia inwestycyjne  

w zakresie wymiany źródeł ogrzewania służące ochronie powietrza. 

W imieniu Prezydent Miasta projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hoka – 
Przewodniczący Komisji. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk– 

Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera argumentację, którą przedstawiła 

Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych i poprze projekt 

uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan Maciej Bejnarowicz – 

Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt uchwały, który zmierza do tego, aby 

Kołobrzeg miał czyste powietrze 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych  

w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Wiesław Parus 

 Pani Ewa Pełechata - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pani radna Renata Brączyk 
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 Pani Ewa Pełechata - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja została nagrana i utrwalona 
za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na przedsięwzięcia 

inwestycyjne w zakresie wymiany źródeł ogrzewania służące ochronie powietrza: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Rzepka 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVII/381/20 

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na przedsięwzięcia inwestycyjne w zakresie wymiany źródeł ogrzewania 

służące ochronie powietrza. 

 

Po tym glosowaniu Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy w obradach. Przewodniczący 

poinformował, że treść wniosku formalnego o zmianę porządku obrad zgłoszonego przez 

pana radnego Bogdana Błaszczyka wraz z projektem uchwały jest dostępny w programie 

eSesja przy punkcie 1 porządku obrad sesji. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i udzielił głosu Panu radnemu Bogdanowi 

Błaszczykowi, który przedstawił Radzie wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji 

polegającym na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

apelu przez Radę Miasta Kołobrzeg w sprawie rozwiązań komunikacyjnych dla zadania 

„Budowa drogi krajowej nr 11 na odcinku od ronda "Janiska" do węzła "Kołobrzeg Wschód" 

w ramach zadania: ”Budowa drogi S6 Szczecin - Koszalin wraz z obwodnicą Koszalina 

i Sianowa (S6/S11)”. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 
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Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Bejnarowicz, Piotr Rzepka, Dariusz Zawadzki 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Parus 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z ary. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad i wprowadziła do porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia apelu przez Radę Miasta Kołobrzeg w sprawie rozwiązań 

komunikacyjnych dla zadania „Budowa drogi krajowej nr 11 na odcinku od ronda 

"Janiska" do węzła "Kołobrzeg Wschód" w ramach zadania: ”Budowa drogi S6 

Szczecin - Koszalin wraz z obwodnicą Koszalina i Sianowa (S6/S11)”. Przewodniczący 

ujął ten projekt uchwały w punkcie 3 jako podpunkt 5a. 

 

Punkt 3 podpunkt 5a – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu przez Radę Miasta 

Kołobrzeg w sprawie rozwiązań komunikacyjnych dla zadania „Budowa drogi krajowej 

nr 11 na odcinku od ronda "Janiska" do węzła "Kołobrzeg Wschód" w ramach 

zadania: ”Budowa drogi S6 Szczecin - Koszalin wraz z obwodnicą Koszalina i Sianowa 

(S6/S11) 

W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” i Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas, która nawiązała 

również do pisma mieszkańców z dnia 6 września 2020 r. w sprawie rozwiązań 

komunikacyjnych dla przedsięwzięcia polegającego na budowie drogi krajowej nr 11 na 

odcinku od ronda Janiska do węzła „Kołobrzeg Wschód”. 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie stanowisko do projektu 

uchwały. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk– 

Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub w pełni popiera argumenty, które 

wybrzmiały u Pani radnej Agnieszki Trafas i Pani Prezydent Miasta.  

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan Maciej Bejnarowicz – 

Przewodniczący Klubu, który przekazał, że ze względu na krótki czas Klub nie wypracował 

stanowiska do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Członek Klubu, która przekazała, że Klub jest za przyjęciem projektu uchwały.  
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia apelu 

przez Radę Miasta Kołobrzeg w sprawie rozwiązań komunikacyjnych dla zadania „Budowa 

drogi krajowej nr 11 na odcinku od ronda "Janiska" do węzła "Kołobrzeg Wschód" w ramach 

zadania: ”Budowa drogi S6 Szczecin - Koszalin wraz z obwodnicą Koszalina i Sianowa 

(S6/S11): 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVII/382/20 w sprawie przyjęcia apelu przez Radę Miasta Kołobrzeg w sprawie 

rozwiązań komunikacyjnych dla zadania „Budowa drogi krajowej nr 11 na odcinku od 

ronda "Janiska" do węzła "Kołobrzeg Wschód" w ramach zadania: ”Budowa drogi S6 

Szczecin - Koszalin wraz z obwodnicą Koszalina i Sianowa (S6/S11). 
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Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na przedsięwzięcia związane  

z usuwaniem wyrobów zawierających azbest pochodzących z budynków mieszkalnych 

i gospodarczych zlokalizowanych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinie przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk– 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan Maciej Bejnarowicz – 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Członek Klubu, która zapowiedziała, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Kamil Barwinek 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na przedsięwzięcia związane  

z usuwaniem wyrobów zawierających azbest pochodzących z budynków mieszkalnych  

i gospodarczych zlokalizowanych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
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BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Grotto 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVII/383/20 

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na przedsięwzięcia związane z usuwaniem wyrobów zawierających azbest 

pochodzących z budynków mieszkalnych i gospodarczych zlokalizowanych na terenie 

Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinie przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk– 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan Maciej Bejnarowicz – 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok- 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi: 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
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BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Grotto 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVII/384/20  

w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/108/19 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia granic 

ich obwodów od 1 września 2019 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – Przewodniczący 

Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady 

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław Parus– 

Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan Maciej Bejnarowicz – 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok- 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  
i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  

nr IX/108/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz 

określenia granic ich obwodów od 1 września 2019 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Rzepka 
 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVII/385/20  

zmieniającą uchwałę nr IX/108/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 30 maja 2019 r.  

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia granic ich obwodów od 1 września 2019 r. 

 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym prowadzonym przez 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Społeczna. Opinię przedstawił Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna Małgorzata 

Grotto – Członek Klubu, która zapowiedziała, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan Maciej Bejnarowicz – 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek- 

Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym prowadzonym przez Miejski Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Zielińska 
 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XXVII/386/20  

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w mieszkaniu chronionym prowadzonym przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku dla Osób Bezdomnych prowadzonym 

przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Społeczna. Opinię przedstawił Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna Małgorzata 

Grotto – Członek Klubu, która zapowiedziała, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan Maciej Bejnarowicz – 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek- 

Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Schronisku dla Osób Bezdomnych prowadzonym przez Miejski 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 



20 
 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XXVII/387/20 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w Schronisku dla Osób Bezdomnych prowadzonym przez Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz 

trybu ich pobierania 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Społeczna. Opinię przedstawił Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna Małgorzata 

Grotto – Członek Klubu, która zapowiedziała, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan Maciej Bejnarowicz – 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek- 

Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XXVII/388/20 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg 

Autorem projektu uchwały była Komisja Prawa. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Komisji.  

Pani Prezydent Miasta wyraziła pozytywnie stanowisko do projektu uchwały. Do stanowiska 

został dołączony raport z przeprowadzonych konsultacji społecznych w zakresie zmian 

statutów Osiedli Nr 1 „Solne Zdroje”, Nr 2 „Śródmiejskie”, Nr 3 „Zamoście”, Nr 4 „ 

Radzikowo”, Nr 5 „Lęborskie”, Nr 6 „Zachodnie”, Nr 7 ‘Ogrody”, Nr 8 ‘Rzemieślnicze”, Nr 9 

„Podczele” – jednostek pomocniczych miasta Kołobrzeg. Stanowisko wraz z raportem 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur Dąbkowski – 

Członek Klubu, który powiedział, że Klub po głębokiej analizie i mając na względzie obecną 

sytuację w kraju poprze wszystkie dziewięć projektów uchwał. Pan radny dodał również, że 

jest to szeroki kompromis omówiony z radnymi. Wyrównanie kadencji Rad Osiedli do 5 lat 

jest rozsądnym rozwiązaniem. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan Maciej Bejnarowicz – 

Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do 

projektów uchwał zmieniających Statuty Osiedli. Pan radny powiedział, że kompromis musi 

być celem, a tutaj jest to uciekanie od problemu jeszcze przez rok. Pan radny wspomniał, że 

konsultacje społeczne miały dotyczyć tego, czy maja być zniesione jednostki pomocnicze – 

osiedla, czy też nie. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek- 

Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze wszystkie 9 projektów uchwał. Pan radny 

powiedział, że jest to jedynie rozsądne posunięcie w tej sytuacji, kiedy kończy się kadencja 

obecnych Rad Osiedli a trwa pandemia.  
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Kamil Barwinek  
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta  
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Radca prawny 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej miasta 
Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 
Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (3) 
Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Bejnarowicz 
 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Zielińska 
 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVII/389/20 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 

„Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. 
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Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Osiedla Nr 2 „Śródmiejskie” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został przedstawiony Radzie przez Pana radnego 

Bogdana Błaszczyka – Przewodniczącego Komisji Prawa, która była projektodawcą uchwały.  

Pani Prezydent Miasta stanowisko przedstawiła przy projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej miasta 

Kołobrzeg. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: „Kołobrzescy Razem” „Prawo i Sprawiedliwość”, 

„Nowy Kołobrzeg” zostały przedstawione przy procedowaniu projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej 

miasta Kołobrzeg. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 2 

„Śródmiejskie” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Bejnarowicz, Artur Dąbkowski, Piotr Rzepka 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVII/390/20 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 2 

„Śródmiejskie” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 14 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Osiedla Nr 3 „Zamoście” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został przedstawiony Radzie przez Pana radnego 

Bogdana Błaszczyka – Przewodniczącego Komisji Prawa, która była projektodawcą uchwały.  

Pani Prezydent Miasta stanowisko przedstawiła przy projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej miasta 

Kołobrzeg. 
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Stanowiska Klubów Radnych: „Kołobrzescy Razem” „Prawo i Sprawiedliwość”, 

„Nowy Kołobrzeg” zostały przedstawione przy procedowaniu projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej 

miasta Kołobrzeg. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 3 

„Zamoście” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 
Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (2) 
Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Bejnarowicz 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Dariusz Zawadzki 
 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXVII/391/20 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 3 
„Zamoście” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. 
 

Punkt 3 podpunkt 15 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Osiedla Nr 4 „Radzikowo” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został przedstawiony Radzie przez Pana radnego 

Bogdana Błaszczyka – Przewodniczącego Komisji Prawa, która była projektodawcą uchwały.  

 

Pani Prezydent Miasta stanowisko przedstawiła przy projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej miasta 

Kołobrzeg. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: „Kołobrzescy Razem” „Prawo i Sprawiedliwość”, 

„Nowy Kołobrzeg” zostały przedstawione przy procedowaniu projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej 

miasta Kołobrzeg. 
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 4 

„Radzikowo” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Trafas 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁ  

NR XXVII/392/20 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 4 

„Radzikowo” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 16 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Osiedla Nr 5 „Lęborskie” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został przedstawiony Radzie przez Pana radnego 

Bogdana Błaszczyka – Przewodniczącego Komisji Prawa, która była projektodawcą uchwały.  

Pani Prezydent Miasta stanowisko przedstawiła przy projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej miasta 

Kołobrzeg. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: „Kołobrzescy Razem” „Prawo i Sprawiedliwość”, 

„Nowy Kołobrzeg” zostały przedstawione przy procedowaniu projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej 

miasta Kołobrzeg. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 5 

„Lęborskie” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Bejnarowicz, Artur Dąbkowski, Piotr Rzepka 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska  

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVII/393/20 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 5 

„Lęborskie” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 17 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Osiedla Nr 6 „Zachodnie” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został przedstawiony Radzie przez Pana radnego 

Bogdana Błaszczyka – Przewodniczącego Komisji Prawa, która była projektodawcą uchwały.  

Pani Prezydent Miasta stanowisko przedstawiła przy projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej miasta 

Kołobrzeg. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: „Kołobrzescy Razem” „Prawo i Sprawiedliwość”, 

„Nowy Kołobrzeg” zostały przedstawione przy procedowaniu projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej 

miasta Kołobrzeg. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 6 

„Zachodnie” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 
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PRZECIW (3) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVII/394/20 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 6 

„Zachodnie” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 18 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Osiedla Nr 7 „Ogrody” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został przedstawiony Radzie przez Pana radnego 

Bogdana Błaszczyka – Przewodniczącego Komisji Prawa, która była projektodawcą uchwały.  

Pani Prezydent Miasta stanowisko przedstawiła przy projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej miasta 

Kołobrzeg. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: „Kołobrzescy Razem” „Prawo i Sprawiedliwość”, 

„Nowy Kołobrzeg” zostały przedstawione przy procedowaniu projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej 

miasta Kołobrzeg. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 7 

„Ogrody” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 
Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (2) 
Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Bejnarowicz, Piotr Rzepka 
 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Zielińska 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVII/395/20 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 7 

„Ogrody” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 19 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Osiedla Nr 8 „Rzemieślnicze” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został przedstawiony Radzie przez Pana radnego 

Bogdana Błaszczyka – Przewodniczącego Komisji Prawa, która była projektodawcą uchwały.  

Pani Prezydent Miasta stanowisko przedstawiła przy projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej miasta 

Kołobrzeg. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: „Kołobrzescy Razem” „Prawo i Sprawiedliwość”, 

„Nowy Kołobrzeg” zostały przedstawione przy procedowaniu projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej 

miasta Kołobrzeg. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 8 

„Rzemieślnicze” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVII/396/20 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 8 

„Rzemieślnicze” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 20 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Osiedla Nr 9 „Podczele” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został przedstawiony Radzie przez Pana radnego 

Bogdana Błaszczyka – Przewodniczącego Komisji Prawa, która była projektodawcą uchwały.  



29 
 

Pani Prezydent Miasta stanowisko przedstawiła przy projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej miasta 

Kołobrzeg. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: „Kołobrzescy Razem” „Prawo i Sprawiedliwość”, 

„Nowy Kołobrzeg” zostały przedstawione przy procedowaniu projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” – jednostki pomocniczej 

miasta Kołobrzeg. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 9 

„Podczele” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXVII/397/20 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Nr 9 

„Podczele” – jednostki pomocniczej miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 21 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg położonego pomiędzy ul. Grzybowską, torami kolejowymi relacji Kołobrzeg-

Trzebiatów a zachodnio – południową granicą administracyjną miasta 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 
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3. Komisja Komunalna. Opinie przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Członek Komisji.  
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o 
podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk-

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan Maciej Bejnarowicz – 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub jest za tym, aby całe miasto miało plany  

i będzie głosował za projektem uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas- 

Członek Klubu, która przekazała, że Klub wyraził pozytywne stanowisko do projektu uchwały 

i będzie głosował za. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg położonego pomiędzy ul. Grzybowską, torami kolejowymi relacji Kołobrzeg-

Trzebiatów a zachodnio – południową granicą administracyjną miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVII/398/20 

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy  
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ul. Grzybowską, torami kolejowymi relacji Kołobrzeg-Trzebiatów a zachodnio – 

południową granicą administracyjną miasta. 

 

Punkt 3 podpunkt 22 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg położonego pomiędzy ulicami Wł. Łokietka i Koszalińską a wschodnią 

granicą administracyjną miasta 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

3. Komisja Komunalna. Opinie przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Członek Komisji.  
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o 
podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk-

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za projektem uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan Maciej Bejnarowicz – 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za projektem uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas- 

Członek Klubu, która przekazała, że Klub wyraził pozytywne stanowisko do projektu uchwały 

i będzie głosował za. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 
 Pan radny Krzysztof Plewko 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 
Kołobrzeg położonego pomiędzy ulicami Wł. Łokietka i Koszalińską a wschodnią granicą 
administracyjną miasta: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVII/399/20  

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy ulicami  

Wł. Łokietka i Koszalińską a wschodnią granicą administracyjną miasta. 

Punkt 3a – przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej  

w zakresie procedury przetargowej i dzierżaw Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu w 2019 roku i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji 

Rewizyjnej z kontroli problemowej w zakresie procedury przetargowej i dzierżaw 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 roku. 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli wraz z projektem uchwały i wnioskami 

przedstawił Radzie Pan radny Przemysław Kiełkowski – Kierownik Zespołu Kontrolnego.  

 

Prezydent Miasta w stanowisku do projektu uchwały wyrażonym w piśmie z dnia 

07.09.2020r. nie wniosła uwag do wniosków i rekomendacji sformułowanych w projekcie 

uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski-Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały wraz ze 

sprawozdaniem z kontroli. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan Maciej Bejnarowicz – 

Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały wraz ze 

sprawozdaniem z kontroli.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-

Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały wraz ze 

sprawozdaniem z kontroli.  

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i w pierwszej kolejności zarządził głosowania nad wnioskami Komisji Rewizyjnej  

z przeprowadzonej kontroli: 

Wniosek Nr 1 Komisji Rewizyjnej o treści: 

Wnioskuje się o przyśpieszenie prac nad opracowaniem planu zagospodarowania 
przestrzennego plaż morskich w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg, który 
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wydzieliłby strefy na plaży, takie jak: gastronomia, sport, rekreacja, wypoczynek,  
dodatkowo usprawniłby pracę jednostki kontrolowanej. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek Nr 1 Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Wniosek Nr 2 Komisji Rewizyjnej o treści: 

Wnioskuje się o przyśpieszenie przez Urząd Miasta wystąpienia do Urzędu Morskiego  
w Szczecinie oraz Starostwa Powiatowego w Kołobrzegu z wnioskiem o zagospodarowanie 
pasa technicznego i plaży. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek Nr 2 Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Wniosek Nr 3 Komisji Rewizyjnej o treści: 

Zachęca się Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu do wykorzystania platform 
zakupowych w zakresie realizacji zamówień publicznych.  
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
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Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Zielińska 
 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek Nr 3 Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej w zakresie procedury przetargowej  

i dzierżaw Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 roku wraz ze 

sprawozdaniem z tej kontroli: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Kamil Barwinek 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXVII/400/20 

w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej w zakresie 

procedury przetargowej i dzierżaw Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu w 2019 roku wraz ze sprawozdaniem z tej kontroli. 

 

Punkt 4 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

Prezydent Miasta Pani Anna Mieczkowska złożyła Radzie sprawozdanie z działalności 

między sesjami. Sprawozdanie zostało także złożone na piśmie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji nad tym punktem porządku obrad, 

Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do punktu 5. 

 

Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Radni złożyli do Prezydent Miasta interpelacje i zapytania na piśmie. 

Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak złożyła interpelację w sprawie pojawienia się watahy 
dzików w okolicy ulicy Koniecpolskiego. 
 
Pan radny Kamil Barwinek złożył jedno zapytanie i dwie interpelacje. 

 Zapytanie w sprawie patentu nazwy Kotwica Kołobrzeg 
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 Interpelacja w sprawie ustawienia dodatkowych ławek na ulicy Tarnowskiego i na 
wysokości Koniecpolskiego 

 Interpelacja w sprawie zniszczeń Street Workout – dot. naprawy trampoliny. 
 
Pan radny Jacek Woźniak złożył zapytanie w sprawie roweru miejskiego oraz zapytanie  
w sprawie dokonania analizy kosztów sprzątania przy Alei Świętego Jana Pawła II. 
 
Po wyjaśnieniach złożonych przez Panią Prezydent Miasta w tej sprawie, Pan radny Jacek 
Woźniak wycofał swoje zapytanie. 
 
Pan Prezes Spółki Komunikacja Miejska udzielił informacji na zapytania radnych: Danuty 
Wilk i Krzysztofa Plewko na temat Stref Płatnego Parkowania przy Hali Milenium i na temat 
kursowania linii Nr 3. 
 
Punkt 6 – Wolne wnioski i informacje 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan radny Maciej Bejnarowicz przedstawił Radzie 
wniosek Komisji Rewizyjnej o zlecenie kontroli stref płatnego parkowania, wykonania 
uchwały Nr XL/612/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 27 lutego  
2018 r. w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania oraz opłat za postój pojazdów 
samochodowych na drogach publicznych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg oraz sposobu 
ich pobierania. 

 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 
 
PRZECIW (9) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Piotr Lewandowski, 
Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski 
 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Zielińska 

 
Przewodniczący stwierdził, że nie przyjęła wniosku Komisji Rewizyjnej o zlecenie 
kontroli stref płatnego parkowania - wykonania uchwały Nr XL/612/18 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 27 lutego 2018 r. w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania oraz 
opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych na terenie Gminy 
Miasto Kołobrzeg oraz sposobu ich pobierania. 
 
Pan radny Jacek Woźniak po tym glosowaniu poinformował, że w takiej sytuacji skorzysta  

z uprawnień radnego, co do kontroli zawartych w § 87 ust. 2 Statutu Miasta Kołobrzeg. 

To samo zapowiedział Pan radny Maciej Bejnarowicz. 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna wystąpiła do Pa ni Prezydent Miasta z wnioskiem o zlecenie audytu 

wewnętrznego bądź zewnętrznego w tej sprawie. 
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Pan radny Jacek Woźniak powiedział, że opowiada się za audytem przeprowadzonym przez 

Biuro Audytu i Kontroli Urzędu Miasta. 

Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

 Prezydent Miasta przekazała do wiadomości Radnych sprawozdanie  
z wyników finansowych spółek miejskich za I półrocze 2020 r. Powyższe 
sprawozdanie było przedmiotem posiedzenia Komisji Komunalnej i Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej w dniu 3 września 2020 r. 

 Prezydent Miasta w dniu 31 sierpnia 2020 r. przekazała „Informację o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Miasta Kołobrzeg w I półroczu 2020 r, o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej i informacji o przebiegu wykonania planów 
finansowych miejskich instytucji kultury. Informacja została przesłana do Radnych 
drogą elektroniczną w dniu 1 września 2020 r.  

 W dniu 24 sierpnia 2020 r. do Radnych została przesłana informacja od Zastępcy 
Naczelnika Wydziału Urbanistyki i Architektury wraz z linkiem do materiałów 
dotyczących złóż borowiny. Przewodniczący przypomniał, że 21 września 2020 r.  
o godzinie 8: 30 odbędzie się spotkanie z autorami opracowania dot. złóż borowiny. 

 W dniu 7 września br. zostało do Radnych przesłano pismo mieszkańców Kołobrzegu 
w sprawie rozwiązań komunikacyjnych dla przedsięwzięcia polegającego na budowie 
drogi krajowej nr 11 na odcinku od ronda Janiska do węzła „Kołobrzeg Wschód”. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 05 sierpnia 
2020 r. poz. 3712 została opublikowana UCHWAŁA NR XXVI/367/20 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 28 lipca 2020 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 20 sierpnia 
2020 r. poz. 3835 została ogłoszona UCHWAŁA NR XXVI/369/20 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 28 lipca 2020 r. w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta 
Kołobrzeg uprawnień do ustalania opłat za usługi cmentarne na terenie cmentarza 
komunalnego w Kołobrzegu. Uchwała weszła w życie 4 września 2020 r. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 7 września 
2020 r. została ogłoszona UCHWAŁA NR XXVI/370/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 
28 lipca 2020 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego 
pomiędzy ulicami H. Kołłątaja i A. Fredry. Uchwała wejdzie w życie 22 września  
2020 r. 

Wszystkie wymienione przez Przewodniczącego dokumenty stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu.  

 
Punkt 7 – zamknięcie sesji 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXVII sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 15:50. 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Piotr Lewandowski 

 

Osoba sporządzająca protokół - Danuta Nowak   


